



**TAHAP KELAYAKAN PEMOHON DAN KAEDAH  
PENTAULIAHAN PENYELIA TAPAK BINAAN (CERTIFIED  
CONSTRUCTION SITE SUPERVISOR)  
BERSAMA SENARAI PAKEJ PEMBELAJARAN**

DISEDIAKAN OLEH:  
BAHAGIAN PEMBANGUNAN KOMPETENSI PENYELIAAN DAN PENGURUSAN  
SEKTOR PEMBANGUNAN PERSONEL DAN KONTRAKTOR

**Jadual 1:** Tahap kelayakan pemohon bagi memohon program pentauliahan penyelia tapak binaan mengikut kaedah

TAHAP KELAYAKAN AKADEMIK	PENGALAMAN PENYELIAAN PROJEK PEMBINAAN	KAEDAH PENTAULIAHAN
PhD, Sarjana Ijazah	2 – 3 tahun > 3 tahun	I atau II I, II atau III
Diploma	2 – 5 tahun > 5 tahun	I atau II I, II atau III
Sijil Politeknik, Sijil Kemahiran Malaysia (SKM), Sijil Kecekapan Kemahiran (SKK), Sijil Teknikal	3 – 7 tahun > 7 tahun	I atau II I, II atau III
Pendidikan Sekolah Menengah Pendidikan Sekolah Rendah	7 – 10 tahun 5 – 7 tahun > 10 tahun	I atau II I I, II, III
Tiada Tahap Pendidikan Formal	> 15 tahun	I,II atau III

\* Syarat kelayakan pemohon bagi memohon ke Program Pentauliahan Penyelia Tapak Binaan ini telah **ditangguhkan mulai 11 Oktober 2016** bagi membolehkan seramai mungkin Penyelia Tapak sediaada dapat ditauliahkan melalui mana-mana kaedah yang dipilih. Penangguhan ini akan berkekalan sehingga ke suatu tarikh yang akan ditetapkan oleh pihak Lembaga.

\*\* Berdasarkan Akta 520 LPIPM, Bahagian VII, PENDAFTARAN, AKREDITASI, PEMERAKUAN DAN LATIHAN PERSONEL BINAAN Seksyen (2), menyatakan Subseksyen (1) tidaklah terpakai bagi mana-mana personel binaan yang mempunyai kelayakan professional dan berdaftar di bawah mana-mana undang-undang bertulis. Bagi Inspector of Work (IOW) yang sudah berdaftar dengan Board of Engineer Malaysia (BEM) dan Board of Architect (BOA), hanya perlu mengisi BORANG PERMOHONAN dan mengepilkkan SIJIL PENDAFTARAN LEMBAGA bagi tujuan mendapatkan PERAKUAN KECEKAPAN PENYELIAAN PEMBINAAN (PKP).

## KAEDAH – KAEDAH PENTAULIAHAN

KATEGORI KAEDAH	KAEDAH PENTAULIAHAN
<b>Kaedah I Latihan dan Penilaian</b>	Menjalani kursus dan menduduki penilaian bertulis bagi setiap modul latihan.  <b>LULUS</b> – Dianugerah Perakuan Kecekapan Penyeliaan Pembinaan (PKP) <b>GAGAL</b> – Ulangi latihan bagi modul latihan yang gagal dan dinilai semula.
<b>Kaedah II Penilaian Sahaja</b>	Menduduki penilaian bertulis  <b>LULUS</b> – Dianugerah Perakuan Kecekapan Penyeliaan Pembinaan (PKP) <b>GAGAL</b> – Ulang Kaedah II (terhad kepada 3 kali sahaja) atau disarankan agar menjalani latihan dan dinilai semula melalui Kaedah I.
<b>Kaedah III Pengiktirafan Melalui Tahap Pendidikan dan Pengalaman</b>	Menduduki temuduga atau mengemukakan dokumen**  <b>LULUS</b> – Dianugerah Perakuan Kecekapan Penyeliaan Pembinaan (PKP) <b>GAGAL</b> – Ulang Kaedah III (terhad kepada 3 kali sahaja) atau menduduki penilaian sahaja melalui Kaedah II atau disarankan agar menjalani latihan dan dinilai semula melalui Kaedah I.

\*\* Tertakluk kepada terma dan syarat yang ditetapkan oleh Lembaga

**SENARAI PAKEJ PEMBELAJARAN PROGRAM PENTAULIAHAN PENYELIA TAPAK  
BINAAN SECARA AM BAGI SEMUA KATEGORI**

<b>LEARNING PACKAGE (LP)</b>	<b>PAKEJ PEMBELAJARAN LEARNING PACKAGE (LP) TOPIC</b>
<b>Pakej Pembelajaran 1 (LP1)</b>	Site Planning
<b>Pakej Pembelajaran 2 (LP2)</b>	Communication and Liaison
<b>Pakej Pembelajaran 3 (LP3)</b>	Roles and Responsibilities of Project team and Site Supervisors, and Ethics
<b>Pakej Pembelajaran 4 (LP4)</b>	Site Preparation
<b>Pakej Pembelajaran 5 (LP5)</b>	Site Administration, Health, Safety & Environment and Quality
<b>Pakej Pembelajaran 6 (LP6)</b>	Site Supervision
<b>Pakej Pembelajaran 7 (LP7)</b>	Project Monitoring and Control
<b>Pakej Pembelajaran 8 (LP8)</b>	Post Construction

\* Sila layari laman web [www.cidbholdings.com.my](http://www.cidbholdings.com.my) untuk jadual kursus.